29.11.2018 OMEP-HONG KONG ANNUAL GENERAL MEETING 世界幼兒教育聯會 香港分會週年大會

議程 Agenda

- 1. 通過上次第二十五屆會員大會會議紀錄
 Approval of Twenty-Fifth Annual General Meeting Minutes
- 2. 通過會長報告 Approval of President Report
- 3. 通過財政報告 Approval of Financial Report
- 4. 推選二零一八至二零一九年度核數師/法律顧問 Selection of the auditor/legal adviser for the Year 2018/2019
- 5. 投票選舉下屆執行委員 Election to the Executive Committee

OMEP-HK AGM 世界幼兒教育聯會 香港分會 週年大會

> Date: 29.11.2018 2018年11月29日

Time: 5:45- 7:30pm (Meeting 5:45-6:30pm; Seminar 6:30-7:30pm) 時間:下午 5 時 45 分至 7 時 30 分 (會議下午 5 時 45 分至 6 時 30 分; 演講下午 6 時 30 分至 7 時 30 分)

Venue: Room 1106, 11/F, Hong Kong Scout Centre, 8 Austin Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon 地點: 九龍尖沙咀柯士甸道 8 號 香港童軍中心 11 樓 1106 室

REGISTRATION & ENQUIRIES 留座及查詢 OMEPHKsecretary@gmail.com

主題演講 認識腦部執行功能及其重要性

Topic: Executive Functioning, What Is It and Why Is It Important?

講者 Speaker: 李敬廉 教授 Prof Kerry Lee

專題討論 腦部執行功能與幼兒教育

A Dialogue on Executive Function and Early Childhood Education

講者 Speaker: 李敬廉 教授 Prof Kerry Lee 主持人 Facilitator: 王寬韻 女士 Ms Rhoda Wang

語言 Language: 英語 English

講者簡介 About the Speaker:

李敬廉教授現為香港教育大學兒童教育及發展科學研究中心總監。在加入教 大前,李教授曾在新加坡南洋理工大學教育學院任教。李教授擁有澳大利亞 麥覺理大學博士學位,致力於數學能力,工作記憶和認知執行功能的個體差 異研究。

Professor Kerry Lee is the Director of the Centre for Educational and Developmental Sciences at the Education University of Hong Kong. Prior to joining the university, Professor Lee was at the National Institute of Education, Nanyang Technological University in Singapore. Professor Lee earned his Doctorate from Macquarie University in Australia. His research interest is in individual differences in mathematical achievement, working memory, and executive functioning.



專題討論主持人 Facilitator 王寬韻 女士 Ms Rhoda Wang

王寬韻女士現為香港大學學習、發展及多元教育部講師。

Ms Rhoda Wang is a lecturer with the Division of Learning, Development and Diversity in The University of Hong Kong.

